
 

 

            

     Sammanträdesprotokoll 

Styrelsen för SPF Seniorerna Högsby 

 
Plats och tid för mötet  Seniorum  2017-05-02   kl 13.00 

 

          Närvarande:   Marianne Ek,      Per Eriksen,   Gunhild Johansson,               

Monica Langerfors Bodin,    Rose-Marie Lindh,     Leif Öjring.      

------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Innan mötets formella öppnade läste Marianne en dikt och ledde en tyst 

minut till minnet av Jan Broqvist som oväntat avlidit föregående dag. 

 

 

§ 1.  Mötets öppnande 

Ordförande Marianne hälsade välkommen och öppnade mötet.  

 

§ 2.  Val av justerare  

Styrelsen utsåg Gunhild att tillsammans med mötets ordförande justera 

dagens protokoll.   

 

§ 3.  Godkännande av dagordningen 

Förelagd dagordning godkändes med tillägget att konsekvenserna av Jan 

Broqvists frånfälle måste ses över under § 19 Övriga frågor. 

 

§ 4.  Föregående mötesprotokoll Monica 

Föregående mötesprotokoll genomgicks av Monica, godkändes och lades 

därefter till handlingarna. 

 

§ 5.  Ekonomin Jan 

Den månatliga redovisningen utgick pga Jans bortgång. Marianne omtalade 

att hon samt ett par andra berörda varit i Jans bostad tidigare under dagen 

och hämtat de ekonomihandlingar som rörde SPF Seniorerna Högsby. 

 

§ 6.  Resor Gunhild 

Gunhild omtalade att 42 personer kommer att delta i Värnamoresan den 

 4 maj. Det uppkomna läget gör att det är oklart om någon ännu inte betalat 

sin resa då inbetalningen skett direkt till SPFs konto.  

 

§ 7.  Medlemsstatistik Leif   

Leif rapporterade att medlemsantalet nu är 270 st, dock är att märka att 3 av 

dessa inte är klarrapporterade från centralregistret än troligen pga att de 

ännu inte erhållit avin på medlemsavgiften. Elisabeth Angervall väntar ff på 

aktuell medlemslista samt lista på obetalda. 



 

 

 

 

§ 8.  Seniorum Monica 

Monica meddelade att senaste fredagscaféet har haft ett mycket litet antal 

besökare och att säsongens sista café blir den 5 maj. Se även § 18 nedan.  

Caféet sköts föredömligt av Eva och Staffan Hedin. 

 

§ 9.  Planeringsgruppen Monica, Gunhild  

Monica omtalade att höstens program är klart så när som på en smärre 

programpunkt som åvilade Jan och vi därför inte vet om den är åtgärdad.  

Monica undersöker.  

 

§ 10.  Distriktsfrågor Marianne. 

Marianne som pga sjukdom inte deltagit i SPF-distriktets senaste möte  

redogjorde för de viktigaste punkterna i protokollet hon fått sig tillsänt. 

Kalmardistriktet omfattade 10.031 medlemmar per 2017-04-01. 

 

§ 12.  Husmorsfrågor Rose-Marie 

Svårt att beräkna hur många besökare vi får på nästa månadsmöte. April-

mötet var mycket dåligt besökt. Vi satsar på 50 st. Se även § 18 nedan. 

 

§ 13.  Lotterier Leif, Gunhild och Per 

Leif omtalade att lottförsäljningen gick dåligt vid senaste månadsmöte pga 

det låga besökstalet.  Vinsterna till majmötet måste kompletteras något. 

4 sverigelotter ska ingå som vanligt. Uppdraget som vinstnummeruppläsare 

övertas tillfälligt av Marianne. 

 

§ 14.  Planering inför nästa månadsmöte 

Allt klart avseende underhållningen som utgörs av Christer Munther som  

berättar om vad som rör sig i huvudet på en präst samt sjunger och spelar. 

Monica ordnar med blommor till honom.  

 

§ 15.  4-länsfesten i Ronneby 

Marianne informerade om att hon meddelat distriktet, som ev. ordnar med 

bussresa,  att SPF Högsby beräknar att c:a 10 medlemmar följer med till 

Ronneby. 

 

§ 16.  Rapport från utbildningsdag på distriktet Marianne 

Marianne rapporterade från en utbildningsdag för nya styrelseledamöter 

inom föreningar och distrikt. Hon hade bl a talat om hur det är att vara 

ordförande i en förening och vad man som sådan ska tänka på. Hon hade 

även nämnt om den studiecirkel om läkemedelsbehandling för äldre, som 

distriktet vill att samtliga föreningar ska hålla, men att det framkommit att 

det hittills bara är Högsby som påbörjat den.  



 

 

 

§ 17.  Utbildning av ”appar” för medlemmar  

Marianne omtalade att ett erbjudande inkommit via distriktet om att SPF- 

medlemmarna via ”appar” på Iphones och Ipads ska kunna nå SPFs hemsida 

lättare. Intresset från vår styrelse var minimalt. 

 

§ 18.  Förra månadsmötets få deltagare. Varför? Diskussion  

Vid föregående månadsmöte infann sig cirka 35 medlemmar. Underhåll- 

ningen bestod av musikalisk frågesport ledd av Gillis Fredriksson och Sven-

Olof Bladh – två herrar som brukar dra stor publik och är populära inom 

SPF.  Felvald dag – påskvecka? För vackert väder? 

Även senaste fredagscafé har haft dåligt med besökare.  Trädgårdsarbete? 

Sista öppetdagen för säsongen blir fredag 5 maj. Bör vi sluta i april? 

 

§ 19.  Övriga frågor 

Diskuterades hur vi går vidare efter Jans frånfälle. Ny kassör måste tillsättas 

snarast. Två personer har tillfrågats varav en sagt nej och den andra bett om 

betänketid.  Om ingen inom föreningen vill åta sig uppdraget måste vi vända 

oss till en bokföringsbyrå vilket medför ökade kostnader.  Jans uppdrag 

förutom kassörsuppdraget var reserv som lotteriansvarig, ortsombud i 

Fågelfors, vice ordförande samt medlem i programkommittén.  

Mötet beslutade att välja Monica till vice ordförande. 

 

Studiecirkeln om läkemedelsbehandling träffas tisdag 23 maj kl 15.00 på 

Seniorum. 

 

Nästa ordinarie styrelsemöte hålls tisdag 30 maj Vi träffas kl 13.00 på 

Gallerian och förflyttar oss sedan till Seniorum för fortsatta förhandlingar. 

 

Marianne tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

Därefter vidtog studiecirkeln om läkemedelsbehandling tillsammans med 

Bockara. 

 

 

 

Vid protokollet    Mötets ordförande          Justerare   

 

 

Monica Langerfors Bodin    Marianne Ek          Gunhild Johansson          


